
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 18/2003 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 584/2003 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση συμμετοχής του Δήμου ως 
συνδιοργανωτή σε Τουρνουά Μπάσκετ 
του Α.Σ. Φίλιππος Βέροιας. 
  

 
       Σήμερα 29 Σεπτεμβρίου του έτους 2003 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 25-9-2003 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα 27 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Χ. Ντόβας Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης Β. Ρήσσου  
3. Β. Γιαννουλάκης Κ. Χιονίδης  
4. Σ.  Παναγιωτίδης Γ. Ορφανίδης  
5. Ι. Καλαϊτζίδης    
6. Ν. Κεχαγιόγλου    
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε. Γουναράς   Πάρεδροι 
9. Ι. Ακριβόπουλος   Π. Ποταμόπουλος 

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   Π. Πιτούλιας 
11. Θ.  Σιδηρόπουλος   Γ. Μανακούλης 
12. Γ. Τροχόπουλος    
13. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά    
14. Μ. Σακαλής ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 

584/2003 απόφασης αποχώρησε ο κ. Σ. 
Κρομμύδας. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 585/2003 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Δ. 
Ταχματζίδης.  
3) Κατά   τη  συζήτηση   της   υπ’  αριθ.   589/2003  

15. Χ. Φουρνιάδης 
16. Σ. Κρομμύδας 
17. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
18. Ι. Κουρουζίδης 
19. Μ. Γαβρίδης 
20. Δ. Δάσκαλος 
21. Α. Δελαβερίδης απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Γκαμπέσης, Μ. 

Γαβρίδης.  
  

22. Γ. Μιχαηλίδης 
23. Δ. Ταχματζίδης 
24. Σ. Μηλιόπουλος 
25. Α. Παπαστεργίου 
26. Κ. Πουλασουχίδης 
27. Η. Σοφιανίδης 

 
 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 25-9-2003 
εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, που έχει ως εξής: 
 Με το αρ. 990/24-9-03  έγγραφό του ο Α.Σ. ΦΙΛΙΠΠΟΣ ΒΕΡΟΙΑΣ μας 
γνωρίζει ότι η ανδρική ομάδα του Συλλόγου, που αγωνίζεται στη Γ ΄Εθνική 
Κατηγορία, διοργανώνει τουρνουά στις 26-28/9/2003 στο ΔΑΚ «Δημήτριος 
Βικέλας», και επειδή δεν έχει τη δυνατότητα κάλυψης των εξόδων της διοργάνωσης, 
ζητά από το Δήμο μας την ανάληψη της δαπάνης διαμονής-διατροφής του τριημέρου 
δύο 12μελών αποστολών και της γραμματείας-διαιτησίας του τουρνουά. 
 Στον προϋπολογισμό του Δήμου μας τρ. έ. στον Κ.Α.  062.9β με τίτλο 
«Οργάνωση συνεδρίων-αθλητικών ημερίδων» υπάρχει γραμμένη πίστωση ποσού € 
30.000 με σημερινό υπόλοιπο € 15.533,72. 
 Ύστερα από τα πιο πάνω  παρακαλείται το Συμβούλιο να εγκρίνει τη 
συμμετοχή του Δήμου Βέροιας ως συνδιοργανωτή των πιο πάνω εκδηλώσεων  και να 
καθορίσει το ποσό  της συμμετοχής του. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν' αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος :Στις 24-9-03 ο αθλητικός σύλλογος ΦΙΛΙΠΠΟΣ ΒΕΡΟΙΑΣ έστειλε 

επιστολή στον Δήμο  που πρωτοκολλήθηκε στις 5-9-03 με την οποία ζητά από τον 
Δήμο να αναλάβει την κάλυψη των εξόδων ενός τουρνουά που διεξήχθη στις 26-27-
28/9-03 στο Δ.Α.Κ. Δ.Βικέλας με τις ομάδες μπάσκετ του Ολυμπιακού Βόλου, του 
Αρίωνα Θεσ/νίκης και του Γ.Α.Σ. Κομοτηνής. Ο Φίλιππος δηλώνει οικονομική 
αδυναμία και ζητά την συνδιοργάνωση του τουρνουά με τον Δήμο και την κάλυψη 
όλων των δαπανών. 

Το θέμα έρχεται έκτακτο επειδή το τουρνουά διεξήχθη ήδη και πρέπει να 
αποφασίσουμε την συνδιοργάνωση . Υπάρχει στον προϋπολογισμό και στον κωδικό 
αριθμό με τίτλο «Οργάνωση συνεδρίων, αθλητικών ημερίδων» πίστωση 30.000€ και 
υπόλοιπο 15.000 €. Προτείνω να συζητηθεί έκτακτα το θέμα, να αποφασίσουμε τη 
συνδιοργάνωση και να καλύψουμε το 50% των εξόδων που δαπανήθηκαν γι’ αυτό το 
τουρνουά, και μέχρι του ποσού των 2.000€. Αν είναι παραπάνω να το αναλάβει ο 
ίδιος  ο Σύλλογος. 

Πρόεδρος :Συμφωνεί το σώμα να συζητηθεί εκτάκτως το θέμα; 
Σύμβουλοι:Ναι. 
Κατά ψήφισαν οι σύμβουλοι  Α.Δελαβερίδης, Ι.Κουρουζίδης. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι Δ.Δάσκαλος, Κ.Πουλασουχίδης. 
Πρόεδρος :Κατά πλειοψηφία εγκρίνεται η συζήτηση του θέματος 

εκτάκτως.Επί της εισηγήσεως του κ. Δημάρχου, τοποθετήσεις. 
Κουρουζίδης :Πως είναι δυνατόν να είναι νόμιμη η απόφαση που θα πάρει 

σήμερα το Δ.Σ. όταν ερχόμαστε ν’αποφασίσουμε για οικονομική ενίσχυση ενός 
συλλόγου για μία εκδήλωση που έχει ήδη γίνει. Ο Δήμαρχος λέει ότι σέβεται το 
δημοτικό συμβούλιο και μας φέρνει θέματα να ψηφίσουμε μετά από την τέλεση των 
γεγονότων. Όταν ο προηγούμενος Δήμαρχος έφερε το θέμα των εγκαινίων της 
Κεντρικής στο συμβούλιο μετά την τέλεση, ο σημερινός Δήμαρχος έκανε 
παρατήρηση. Τι ρόλο παίζουμε εμείς εδώ όταν ερχόμαστε να ψηφίσουμε μετά την 
τέλεση των γεγονότων; Θα καταψηφίσω το θέμα γιατί με αυτές  τις πρακτικές δεν 
σεβόμαστε τον θεσμό του δημοτικού συμβουλίου και των δημοτικών συμβούλων που 
τιμήθηκαν με την ψήφο των δημοτών.  

Πουλασουχίδης :Είμαι μεν θετικός στο αίτημα του Φιλίππου για την 
συνδιοργάνωση ενός τουρνουά. Πλην όμως 1)ο Φίλιππος ενώ διοργάνωσε το 
τουρνουά στις 26-9-03, θυμήθηκε να ζητήσει την συνδιοργάνωση στις 24-9-03. 2)σε 
ότι αφορά τον Δήμο συνδιοργάνωση εκ των υστέρων δεν μπορεί να γίνεται. Στην 
συνδιοργάνωση θα πρέπει να φαίνεται και η συμμετοχή του Δήμου από τις 



προσκλήσεις, τις αφίσσες κλπ. και υπάρχει η παρουσία του Δήμου ως 
συνδιοργανωτή. 

Καταλαβαίνω  ότι προσπαθούμε να καλύψουμε κάτι που δεν μπορούμε  να το 
καλύψουμε διαφορετικά. Έχω την αίσθηση ότι δεν μπορούμε μ’αυτόν τον τρόπο να 
δώσουμε χρήματα, επειδή έχουν παρέλθει οι ημερομηνίες του τουρνουά, χωρίς να 
έχουμε πρόβλημα από την επίτροπο. 

Επειδή δεν θέλω να είμαι αντίθετος, γιατί είναι ότι καταρχήν συμφωνώ, θα 
ψηφίσω λευκό. 

Ουσουλτζόγλου:Θα σταθώ στην ουσία. Θα μπορούσαν να είχαν προβλεφθεί. 
Γνωρίζουμε την προσφορά του ΑΣ Φίλιππος. Νομίζω τα 2.000 € δεν επαρκούν. Θα 
ψηφίσω θετικά. Να βρούμε τη νόμιμη οδό και να δώσουμε όσα χρειάζονται. 

Πρόεδρος :Δηλ. λέτε για πλήρη κάλυψη. 
Δήμαρχος :Κε Κουρουζίδη, η αίτηση πρωτοκολλήθηκε στις 25-9-03 ενώ η 

πρόσκληση του ΔΣ έφυγε το πρωϊ της ίδιας ημέρας. Θέλουμε ή δεν θέλουμε να 
βοηθήσουμε τα σωματεία της πόλης; Να μην το έφερνα έκτακτα; Να ερχόταν μετά 
από 15 μέρες; Τι θα λέγατε ότι γιατί δεν το έφερες στην προηγούμενη συνεδρίαση; 
Μην παραλληλίζετε, ατυχώς, πρόσωπα και γεγονότα. Κι επιτέλους επιλέξτε τι θέλετε; 
Να σας βλέπουμε σαν συνέχεια της προηγούμενης δημοτικής αρχής ή σαν νέα 
δημοτική ομάδα και να ομιλούμε για τη σημερινή σας δράση; Καθορίστε το κι εμείς 
θα σας αντιμετωπίζουμε έτσι. Εμείς θέλουμε να συνεργαστούμε. 

Θέλετε ή όχι να βοηθήσουμε τον αθλητισμό; Μας δίνετε η δυνατότητα να 
τους βοηθήσουμε. Αποφασίστε στο ύψος που είπα για να μπορέσουμε να 
ενισχύσουμε κι άλλα τουρνουά. 

Πρόεδρος :Δευτερολογίες. 
Κουρουζίδης :Κε Δήμαρχε, το έχω πει και στην προηγούμενη συνεδρίαση ότι 

είμαι συνέχεια του χρυσού αιώνα της πόλης υπό την Δημαρχεία Ι.Χασιώτη. Το τι θα 
γίνει στο μέλλον είναι άγνωστο. Τα πρώτα σημάδια φάνηκαν τους πρώτους 9 μήνες 
υπό την Δημαρχεία σας. Είπα ότι είμαι περήφανος που συμμετείχα, με τα έργα που 
έγιναν και τα έργα που δεν γίνονται τώρα. 

Δεν αναφέρθηκα στο εάν πρέπει να ενισχύσουμε το σύλλογο. Έβαλα ένα 
ζήτημα νομιμότητας, όπως ισχυρίζεστε και στο πρόγραμμά σας, επειδή έχει γίνει το 
τουρνουά. Αποκλειστικά υπεύθυνος θα είστε εσείς που δεν το διευκρινίζετε. 

Δήμαρχος: Η αίτηση ήρθε στις 25/9 και ζητούν συνδιοργάνωση. 
Ν΄απαντήσουμε ότι δεν γίνεται; Αυτήν την πολιτική θέλετε ν’ ακολουθήσουμε για 
τους συλλόγους; Γραφειοκρατικά θέλετε να τα βλέπουμε ; Εάν ναι, απορρίψτε την 
αίτηση. 

Επιμένω να βοηθήσουμε το σύλλογο. 
Πουλασουχίδης :Αρνήθηκε ο Δήμαρχος  να μου απαντήσει. Εδώ δεν ήρθαμε 

να κάνουμε ιστορικές αναδρομές κλπ. Να του θυμίσω  όμως ότι αυτός είναι διάδοχος 
του κ. Σκουμπόπουλου που ήταν επικεφαλής της αξιωματικής αντιπολίτευσης και σε 
κάθε θέμα, που για λόγους τυπικούς υπήρχε κώλυμα αλλά για λόγους ουσίας θα 
έπρεπε να γίνει, έλεγε ότι αυτό είναι παράνομο; 

Πρόκειται για τουρνουά που έγινε, εάν αυτό δεν είναι παράνομο ας πάρει την 
ευθύνη ο ίδιος. Συμφωνώ αλλά όπως έρχεται το θέμα δεν μπορώ να το ψηφίσω. Κι 
επειδή δεν θέλω να το καταψηφίσω , ψηφίζω λευκό. 

Δήμαρχος :Εάν ρωτούμαι για το εάν αναλαμβάνω την ευθύνη της εισήγησης 
απαντώ ναι. Αν και τυπικά δεν έχω ευθύνη εγώ αφού δεν ψηφίζω. Αυτοί που 
ψηφίζουν έχουν την ευθύνη. Εγώ το εισηγήθηκα και με όσα γνωρίζω λέω ότι δεν 
διατρέχει κανέναν κίνδυνο το ΔΣ για να του χρεωθεί η δαπάνη από μελλοντικό 
έλεγχο.  



Όσο για την συνέχεια του πρώην  και του νυν, είναι αυτονόητο. Με την ίδια 
θέρμη που μιλούσα μιλώ και τώρα. 

Κουρουζίδης : Τριτολογία. Είναι ξεκάθαρο ότι δεν έγινε συνδιοργάνωση. Δεν 
υπήρξε καμία ενημέρωσή μας ούτε στο Δήμο γι αυτό θεωρώ ότι η απόφαση αυτή 
είναι παράνομη και δεν πρέπει να ληφθεί. Χαίρομαι που ο Δήμαρχος είπε ότι εγώ δεν 
έχω την ευθύνη αλλά αυτοί που ψηφίζουν. 

Πρόεδρος :Υπάρχουν 3 προτάσεις. Των κ.κ. Κουρουζίδη, Ουσουλτζόγλου και 
Δημάρχου. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Ι. Κουρουζίδη; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 2 σύμβουλοι: 
Ι. Κουρουζίδης, Α. Δελαβερίδης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση της κας Χ. Ουσουλτζόγλου; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 8 σύμβουλοι: 
Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Μ. Γαβρίδης, Δ. Δάσκαλος,  Γ. Μιχαηλίδης, Δ. 
Ταχματζίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου, Η. Σοφιανίδης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του Δημάρχου; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 15 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. 
Κεχαγιόγλου, Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – 
Καραχατζή, Θ. Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, 
Χ. Φουρνιάδης. 
 Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Κ. Πουλασουχίδης. 
 Πρόεδρος: Κατά Πλειοψηφία εγκρίνεται η πρόταση του Δημάρχου. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 25-9-03 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Το αριθ. 990/24-9-03 έγγραφο του Α.Σ. ΦΙΛΙΠΠΟΣ ΒΕΡΟΙΑΣ, με το οποίο ζητά 
την συμμετοχή του Δήμου ως συνδιοργανωτή στο τουρνουά μπάσκετ που 
διοργάνωσε στις 26-28/9/2003 στο Δ.Α.Κ. "Δημήτριος Βικέλας" και την κάλυψη των 
εξόδων της δαπάνης διαμονής – διατροφής του τριημέρου δύο 12 μελών αποστολών 
και της γραμματείας – διαιτησίας του τουρνουά. 
3.- Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου τρέχοντος έτους 2003 και στον Κ.Α. 062.9β 
με τίτλο "Οργάνωση συνεδρίων-αθλητικών ημερίδων", υπάρχει γραμμένη σχετική 
πίστωση για τον παραπάνω σκοπό. 
4.- Τις απόψεις και προτάσεις του Δημάρχου και των δημ. συμβούλων. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.- Τις διατάξεις των άρθρων 97, 106, 108 και 119 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
 Β) Εγκρίνει τη συμμετοχή του Δήμου ως συνδιοργανωτή στο τουρνουά 
μπάσκετ που διοργανώνει η ανδρική ομάδα του Α.Σ. ΦΙΛΙΠΠΟΣ ΒΕΡΟΙΑΣ στις 26-
28/9/2003 στο Δημοτικό Αθλητικό Κέντρο "Δημήτριος Βικέλας" στη Βέροια. 
 Γ) Καθορίζει το ποσό συμμετοχής του, για την κάλυψη μέρους των εξόδων 
των παραπάνω εκδηλώσεων, ποσοστιαία στο 50% της όλης δαπάνης και μέχρι του 
ποσού των 2.000,00 €, το οποίο θα διατεθεί σε βάρος της πίστωσης με Κ.Α. 062.9β 
με τίτλο "Οργάνωση συνεδρίων-αθλητικών ημερίδων" του προϋπολογισμού του 
Δήμου έτους 2003. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    584/ 2003 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Δ. Ταχματζίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Σ. Μηλιόπουλος 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Παπαστεργίου 
 Γ. Τροχόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Η. Σοφιανίδης 
 Μ. Σακαλής   
 Χ. Φουρνιάδης   
 Σ. Κρομμύδας   
     

  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  8-10-2003 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


